
 آرمان ملی: تردیدها درباره غیبت چهار بازیکن تیم ملی 
فوتسال ایران در رقابت های جام ملت های آسیا 2024 پس از 

تعویق این رقابت ها به فروردین 1403 به اوج خود رسید. 
   صحبت شمس 

حسین شمس سرمربی سابق تیم ملی فوتسال ایران درباره 
همگروهی تیم ملی فوتسال ایران با تیم های کویت، بحرین و 
افغانستان در جام ملت های آسیا 2024، گفت: گروه تیم ملی 
به خاطر حضور سه مربی ایرانی حساسیت بالایی دارد. وحید 
شمسایی باهوش است و می داند ایران در گروه سختی قرار 
دارد. در سال های قبل کار آسانی در مرحله گروهی داشتیم، 
اما گروه ما در جام ملت های آسیا 2024 فوق العاده سخت است 
و احتمال گره خوردن کارمان بسیار زیاد است. وی با تمجید 
ک است و  از رقبای ایران تصریح کرد: افغانستان بسیار خطرنا
می توان آن را تیم دوم ایران نامید. همه بازیکنان افغانستان در 
کشورمان بازی می کنند و ایرانی هستند. این تیم در تورنمنت 
تایلند عالی بود و در دفاع و حمله هوشمند است. مجید 
مرتضایی )سرمربی افغانستان( سال ها در لیگ ایران مربیگری 
کرده است. ناظم الشریعه )سرمربی کویت( هم ایران را به مقام 
سوم جام جهانی رساند و تجربه بالایی دارد. او از دستیاران 
کیفیتی ساخته است. سرمربی  خیلی خوبی بهره می برد و تیم با
سابق تیم ملی فوتسال درباره وجود مشکل مشابه برای استفاده 
از حسین طیبی و سعید احمد عباسی بیان کرد: قرارداد آنها به 
گونه ای است که می توانند در جام ملت های آسیا بازی کنند و 
مشکلی از این لحاظ ندارند. سرمربی مایورکا پالما چند ماه پیش 
از مصدومیت اولادقباد ناراحت بود و باید برخورد ظریفی داشته 
باشیم. باید تمام تلاش خود را به کار بگیریم و احسان اصولی 
کره  )رئیس کمیته فوتسال( یا گروهی از فدراسیون باید برای مذا

با پالما، به اسپانیا سفر کنند. 

   نظر سرمربی 
وحید شمسایی سرمربی تیم ملی فوتسال در مورد احتمال 
رویارویی با ژاپن پیش از فینال جام ملت های آسیا به تسنیم 
گفت: تیمی که برای قهرمانی می جنگد، به چیزی جز بردن فکر 
نمی کند و نام حریف برای او مهم نیست. جام ملت های آسیا 
خارج از فیفادی برگزار می شود و باید مشکل حضور لژیونرهای 
ما در جام ملت ها برطرف شود. لژیونرهای افغانستان در ایران 
می توانند در جام ملت های آسیا بازی کنند و کویت با لژیونرهای 
خود به بازی ها می آیند. شمسایی در پاسخ به این پرسش که 
آیا بازی بدون لژیونرهای ایرانی اسپانیا یعنی اولادقباد، طیبی، 
، اظهار  احمدعباسی و آقاپور را در ذهن می پروراند یا خیر
، بازیکنان »تاپ«  داشت: نمی توان کتمان کرد که این چهار نفر
گر آنها آمادگی فنی خوبی داشته باشند، برای  ما هستند و ا
 C و B، A هر تیمی نعمت هستند. شما همیشه باید پلن های
داشته باشید. از فدراسیون فوتبال و کمیته فوتسال مصرّانه 
می خواهم که برای حضور این بازیکنان اقدام کنند. وی با اشاره 
به دست پایین تیم های ملی فوتسال آسیایی برای استفاده از 
لژیونرهای خود در جام ملت های آسیا گفت: با توجه به برگزاری 
ج از فیفادی، قانون حرفه ای برای  جام ملت های آسیا خار

کشورها فرصتی قائل نمی شود و هر کشور باید برای استفاده از 
لژیونرهای خودش رایزنی کند. انتخابی جام جهانی را پیش رو 
داریم و نمی توان تیم ها را مانند گذشته، از قبل برنده دانست. 

باید بدانیم دیگر اسامی در زمین بازی نمی کنند. 

   توافق؟
مایورکا پالما در دو سال اخیر بیشتر از هر تیم فوتسال جهان 
گرفته است. این  مورد توجه رسانه های ایران و جهان قرار 
باشگاه در تابستان سال 2022 دو ستاره تیم ملی کشورمان در 
جام جهانی 2021 یعنی حسین طیبی و سپس مسلم اولادقباد 
را به خدمت گرفت. این تیم اسپانیایی در فصل 23- 2022 با 
سرمربیگری آنتونیو وادیو به نیمه نهایی لیگ قهرمانان فوتسال 
اروپا راه یافت و در ادامه با غلبه بر تیم های پرتغالی اسپورتینگ و 
بنفیکا، قهرمانی قاره سبز را به دست آورد. مایورکا پالما در ادامه 
، بهترین بازیکن لیگ برتر فوتسال ایران در فصل  سالار آقاپور
1401 را به خدمت گرفت و دو ماه پیش به همراه او، مسابقات جام 
بین قاره ای فوتسال جهان را با غلبه بر قهرمان آمریکای جنوبی 
)تیم کاسکاول برزیل( فتح کرد. در شرایطی که درخشش مثلث 
ایرانی در اروپا مورد توجه رسانه های بین المللی قرار گرفته و به 
اعتبار فوتسال ایران می افزاید، یک مسأله سبب نگرانی کادر فنی 
تیم ملی کشورمان شده است. جام ملت های فوتسال آسیا 2024 
که انتخابی جام جهانی 2024 به شمار می رود، از 29 فروردین تا 
ج از »فیفادی« برگزار می شود. به این  9 اردیبهشت 1403 و خار
ترتیب کادر فنی تیم مایورکا پالما می تواند طیبی، اولادقباد و 
آقاپور را برای جام ملت های آسیا در اختیار تیم ملی ایران نگذارد. 
آذرماه سرمربی این تیم در خصوص حضور لژیونر های ایران در 
رقابت های آسیایی گفت: هنوز زمان زیادی تا آوریل )شروع جام 
ملت های آسیا 2024( پیش رو داریم و همان زمان درباره این نکته 

صحبت می کنیم. ما با مقامات فدراسیون فوتبال ایران ملاقات 
می کنیم و به توافق مطمئنی می رسیم. 

   شرایط 
کاپیتان تیم ملی فوتسال ایران گفت که همانند سه لژیونر 
دیگر ایرانی حاضر در اسپانیا، برای شرکت در جام ملت های 
کند.  2024 باید مجوز باشگاه مایورکا پالما را دریافت  آسیا 
گفته  اخیراحسین شمس سرمربی پیشین تیم ملی فوتسال 
بود که قرارداد طیبی و احمد عباسی با باشگاه های خود به 
گونه ای است که برای حضور در جام ملت های آسیا با مشکلی 
مواجه نمی شوند. مسأله ای که به تأیید یا تکذیب هیچ یک از 
این بازیکنان نرسید. حسین طیبی کاپیتان تیم ملی فوتسال 
ایران، درباره این اظهار نظر شمس به تسنیم گفت: چنین 
مسأله ای صحت ندارد و از همه می خواهم به اهالی فوتسال 
که با پالما قرارداد می بستم،  اطلاعات غلط ندهند. زمانی 
29 فروردین تا 9 اردیبهشت 1403( برای جام  تاریخ فعلی )
ملت های آسیا مشخص نشده بود. مایورکا پالما روزهای اول 
و هشتم اردیبهشت به مصاف ال پوسو مورسیا و خائن می رود 
و روز 14 اردیبهشت در مرحله نیمه نهایی لیگ قهرمانان اروپا 
بازی می کند. این در حالی است که ایران از 30 فروردین تا 9 
گردان  گر شا اردیبهشت درگیر جام ملت های آسیا خواهد بود و ا
وحید شمسایی به فینال رقابت ها برسند، سه لژیونر ایرانی 
مایورکا پالما پنج روز بعد باید در لیگ قهرمانان اروپا به میدان 
بروند. تیم سعید احمد عباسی یعنی وینیا آلبالی والدپنیاس هم 
در سه هفته پایانی لیگ اسپانیا مقابل مانسانارس، رئال بتیس 
و اینتر موویستار صف آرایی می کند. با توجه به صعود هشت تیم 
نخست جدول لیگ برتر اسپانیا به مرحله پلی آف مسابقات، 
وینیا آلبالی کار سخت تری برای راهیابی به پلی آف پیش رو دارد. 
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قاپور و سعید احمد عباسی مشکل مشترک حسین طیبی، مسلم اولادقباد، سالار آ

تردید حضور لژیونرهای فوتسال در قهرمانی آسیا! 

انگیزهبالایلیورپولیها 
برایادامهفصل

کرنت، ویرژیل فان دایک، کاپیتان  گزارش سا
لیورپول در صحبت هایی به رفتن یورگن کلوپ از 
کنش نشان داد و گفت:  این تیم در پایان فصل وا
خبر شوکه کننده یورگن کلوپ مبنی بر اینکه این 
آخرین فصل او به عنوان سرمربی لیورپول خواهد 
بود، برای بازیکنان سخت بود، اما انگیزه بازیکنان 
را برای ادامه فصل بالا می برد. کلوپ از سال 201۵ 
هدایت لیورپول را برعهده داشت و این تیم را به 
عنوان قهرمانی در لیگ برتر رساند. فان دایک به 
سایت لیورپول گفت: پذیرش این خبر برای همه 
سخت است چون یورگن کلوپ برای ما، برای من 
و برای کل باشگاه اهمیت زیادی دارد؛ اما او این 

تصمیم را برای خودش و خانواده اش گرفت. 

ویژه

سرمربی تیم ملی ایران نکات 
فنی لازم را  به بازیکنان عنوان کرد. 
ملی پوشان فوتبال ایران ظهر 
دیروز یکشنبه در جلسه فنی 
شرکت کردند تا در جریان شکل 
بازی تیم ملی سوریه، حریف 

آینده شان قرار بگیرند. 

کتور در حالی  تیم فوتبال ترا
آخرین روزهای اردوی آنتالیا را 
پشت سر می گذارد، آنها برخلاف 
سایر مدعیان به دور از حواشی 
کار خود را دنبال می کنند و مهیای 
دور برگشت رقابت های لیگ 

برتر ایران می شوند. 

اولیویه ژیرو، ستاره میلان، 
مقابل بولونیا یک ضربه پنالتی 
را از دست داد. بعد از این صحنه 
دوربین ها موتا را روی سکوها 
نشان دادند که با حالتی کنایه 
و  یر آمیز از عدم موفقیت ژ

خوشحالی کرد. 

ت
شــ

س نو
عک

        پنالتی   نکات فنی آمادگی

گفتوگو

حمید علی عسگری، پیشکسوت پرسپولیس 
عقیده دارد انتخاب مناسبی برای نیمکت این 

تیم صورت نگرفته است. 
   فکر می کنید بهترین گزینه مربیگری برای 

پرسپولیس چه گزینه ای بود؟
بدون شک در حال حاضر بهترین مربی برای 
گر  پرسپولیس شخص برانکو بود. چه بسا که ا
در حال حاضر برانکو را هم می آوردند قادر نبود 
در کوتاه مدت در پرسپولیس موفق شود و دو 
سال زمان می برد تا بتواند افکارش را در تیم جا 
بیندازد و بفهمد در اینجا چه خبر است و به قولی 

پوستش در اینجا کلفت شود. 
   در بین مربیان ایرانی فکر می کنید چه 

نفراتی برای مربیگری پرسپولیس مفید بودند؟
و  مهدوی کیا  مانند  گزینه هایی  نظرم  به 
هاشمیان گزینه هایی بودند که به درد پرسپولیس 
می خوردند. در این بین حسین عبدی هم گزینه 
خوبی بود و تفاوتش با دو مربی قبلی در این بود 
که تجربه مربیگری در تیم بزرگسالان پرسپولیس 
را هم داشت. با این وجود این یک حقیقت است 
هر مربی از جمع این نفرات می خواست جای 
یحیی بنشیند ریسک خیلی بالایی داشت. به 
همین دلیل بود که در حال حاضر وقتی به ریسک 
بالای جایگزین یحیی فکر می کردم به این نتیجه 
می رسیدم که برانکو بهترین مربی در کره زمین 
برای پرسپولیس بود. به همین دلیل حالا که 
ایشان نیامده قضیه خیلی سخت خواهد شد. 
چون توقع از این تیم خیلی بالاست و همین 

مسأله کار را برای مربی جدید سخت می سازد. 
 در رابطه با اوسمار که به عنوان سرمربیگری 

پرسپولیس رسیده چه نظری دارید؟
همه می دانند که اوسمار به عنوان مربی موقت 
در پرسپولیس کار می کرد. به همین دلیل این 
مسأله واقعامضحک است که ما بعد از برداشتن 
یحیی بخواهیم دستیار او را سرمربی کنیم. هر 
چند این احتمال هم وجود دارد که شاید در 
درصدی پایین این مربی نتیجه بگیرد که برای 

ایشان در هر صورت مسأله ای دو سر برد است. 
   قضیه انتخاب سرمربی خیلی طولانی 
شد. به شکلی که به نظر می رسد پرسپولیس 

به شکل بدی زمان را از دست داد. 
به نظرم حالا که برانکو نیامده و اوسمار را 
سرمربی کرده اند، باید زودتر وارد نقل و انتقالات 
شوند و بعد از عبدالکریم حسن و عیسی آل کثیر 
مهره های دیگری را جذب کنند تا سرمربی جدید 

بهانه ای نداشته باشد. 
تی که برای پرسپولیس رخ    با تغییر و تحولا
داده تکرار قهرمانی برای پرسپولیس شدنی 

است!
ضربه  یحیی  دادن  دست  از  حال  هر  به 
محکمی برای پرسپولیس بود و شانس موفقیت 
کمتر ساخت. آن هم به خاطر  پرسپولیس را 
سوءمدیریت و دلایل کاملاغیرفنی و برنامه ریزی 
شده که کاملاعلیه سرمربی قبلی بود و ایشان 
را مجبور به استعفا ساخت. یحیی مربی بسیار 
کاربلدی بود که در طول زمان حضورش بیش ترین 
جام ها را برای پرسپولیس به ارمغان آورد و به 
نظرم یحیی رفت و خودش را 
فدای پرسپولیس کرد تا به تیم 
پرسپولیس امکانات بدهند و 
اجازه خرید بازیکن هم 
برای تیم صادر شود 
این  می بینیم  که 
در  همگی  کارها 

حال انجام است. 

حمید علی عسگری: 
بهترینمربی

برایپرسپولیسشخصبرانکوبود

:نمیخواهیمگراییرا  رنگرز
مستهلککنیم

ایسنا: حسن رنگرز سرمربی تیم ملی کشتی 
فرنگی در پاسخ به این سوال که چرا محمدرضا 
گرایی همانند قبل از رقابت های قهرمانی جهان، 
کیلوگرم عازم  اینبار نیز قرار است در وزن ۷2 
تورنمنت بلغارستان شود، گفت: گرایی قهرمان 
المپیک ماست. او کشتی گیری است که در 4 سال 
گذشته موفق به کسب 4 مدال جهانی و المپیک 
در وزن ۶۷ کیلوگرم شده و یکی از سرمایه های 
بی بدیل کشتی فرنگی ایران محسوب می شود. 
لذا اراده کادر فنی حفظ این کشتی گیر با توجه به 
افتخارات پرشمار اوست. سرمربی تیم ملی کشتی 
فرنگی، ادامه داد: البته چرخه انتخابی تیم ملی 
مسیر رسیدن به دوبنده تیم ملی را برای سایر 
مدعیان جوان نیز باز گذاشته است. آن ها باید 
در 2 تورنمنت شایستگی های خود را اثبات کنند 
تا در نهایت کادر فنی به جمع بندی نهایی برسد. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
فارس: باشگاه استقلال اعلام کرد؛ فعالیت های نقل و انتقالاتی 
این باشگاه مطابق نظر کادر فنی تیم در حال انجام است و نتایج 
آن پس از قطعیت، به صورت رسمی از طریق رسانه باشگاه در 
کرات مدیرعامل  شبکه های اجتماعی منتشر خواهد شد. مذا
این باشگاه با باشگاه های بازیکنانی که نامشان در فهرست 
گزینه های مورد نظر کادرفنی استقلال قرار دارد، در حال انجام 
است. باشگاه تلاش می  کند گزینه های مدنظر جواد نکونام را از 
کره با باشگاه های لیگ برتری به خدمت بگیرد. ضمن  طریق مذا
قدردانی صمیمانه از صبوری و همراهی هواداران که همیشه در 
سخت ترین شرایط حامی باشگاه و تیم محبوب خود بودند و 
هستند، از هواداران فهیم استقلال تقاضا می شود تا قبل از اعلام 
رسمی باشگاه، از طرح نام گزینه های مدنظر استقلال که به شکل 
هدفمند در فضای مجازی اعلام می شوند تا باشگاه تحت فشار 
قرار بگیرد، پرهیز کنند. چرا که همین گمانه زنی ها، نتیجه معکوس 
کره،  می دهد و باعث بالا رفتن سطح توقع باشگاه های طرف مذا
بالا رفتن قیمت بازیکن و کاهش شانس موفقیت باشگاه استقلال 
کره می شود. همه با هم متحد و همدل، در راه تقویت  در مذا

استقلال گام برمی داریم. 
فارس: محمد خدابنده لو بازیکن تیم مس رفسنجان از فصل 
گذشته مد نظر کادرفنی پرسپولیس بود و یحیی گل محمدی 
علاقه زیادی داشت تا او را به خدمت بگیرد. با این همه و بعد از 
جدایی گل محمدی از پرسپولیس، حالا مدیران این باشگاه در 
تلاش هستند تا بتوانند این بازیکن را به جای میلاد سرلک که 
راهی سربازی شده به خدمت بگیرند و به نظر می رسد به احتمال 
زیاد این انتقال انجام خواهد شد. باشگاه مس رفسنجان خواهان 
مبلغ 10 میلیارد تومان برای آزاد کردن رضایتنامه این بازیکن بود، 
اما باشگاه پرسپولیس روی مبلغ ۶ میلیارد تومان اصرار داشت. با 
این همه به نظر می رسد توافقات بین 2 باشگاه باعث خواهد شد 
تا خدابنده لو بزودی قراردادش را با پرسپولیس امضا کند مگر اینکه 

در آخرین لحظات اتفاق غیر قابل پیش بینی رخ بدهد. 

بیــنالمــلل
جام ملت های 2024

  تیم ملی اردن پس از قرار گرفتن در جایگاه سوم جدول گروه 
E جام ملت های آسیا، دوشنبه در مرحله یک هشتم نهایی این 
رقابت ها به مصاف تیم ملی عراق خواهد رفت که حسین عموته 
امیدوار است تیمش نمایش خوبی در این دیدار داشته باشد. 
حسین عموته، سرمربی تیم ملی اردن، در نشست خبری قبل از 
دیدار مرحله حذفی جام ملت ها مقابل عراق عنوان کرد: هر تیمی 
حق دارد جاه طلبی های خود را مشخص کند و ما مشتاقانه منتظر 
رسیدن به دورترین نقطه مسابقات هستیم و همه متمرکز و مصمم 
هستیم تا در بهترین حالت برای بازی حاضر شویم. او ادامه داد: ما 
آنچه را در شبکه های اجتماعی منتشر می شود را دنبال نمی کنیم. 
ما سعی داریم بازیکنان خود را از هر چیزی که در فضای رسانه ای 
منتشر می شود، دور نگه داریم تا بیش ترین تمرکز ذهنی را برای 

بازی داشته باشیم. 
  فغانی که در این دوره از رقابت های جام ملت های آسیا 
به عنوان یکی از داوران بین المللی کشور استرالیا 
حضور پیدا کرده، به عنوان یکی از باتجربه ترین 
و آماده ترین داوران فوتبال آسیا شانس 
مناسبی برای قضاوت بازی فینال خواهد 
داشت. این داور ایرانی با وجود تجربه بالایی 
که دارد، اما نسبت به دوره های گذشته جام 
ملت ها از شانس کمتری برای سوت زدن 
در فینال برخوردار است. فغانی 
مسابقه  در  دوشنبه شب  که 
عراق و اردن در یک هشتم 
نهایی سوت می زند، در 
صورتی که ایران یا استرالیا 
برسند  آسیا  فینال  به 
نمی تواند در این دیدار 

قضاوت کند. 

تیمملیاست الانوقتحمایتاز

شرفی اصغر
کارشناسفوتبال

گشت بنیادی فر        از قطر منطقی بود عسگری: تصمیم AFC درباره باز

امیرآبادی: ملی پوشان قبل از ژاپن به سوریه فکرکنند

کارشناس داوری فوتبال کشورمان، تصمیم 
AFC مبنی بر پایان کار تیم داوری ایران در جام 
ملت های آسیا 2023 را منطقی دانست. پس از 
پایان مرحله گروهی جام ملت های 2023 آسیا، 
با تصمیم مسئولان AFC، تیم داوری کشورمان 
متشکل از موعود بنیادی فر، سعید قاسمی و 
علیرضا ایلدروم، پس از قضاوت در یک دیدار 
از این مسابقات )دیدار عمان - تایلند( به ایران 
برگشت و ما در مرحله حذفی نماینده ای برای 
قضاوت مسابقات نخواهیم داشت. حسین 
عسگری کارشناس داوری فوتبال کشورمان 
درباره این تصمیم AFC و عدم حضور داوران 
ما در مرحله حذفی جام ملت های آسیا، به 
تسنیم گفت: هیچ اتفاق غیرطبیعی نیفتاده 

است و تصمیم AFC کاملامنطقی بوده است. 
این موضوع طبیعی است که در مرحله حذفی 
کم می شود و  تعداد بازی های برگزار شده 
نیازی نیست که همه داوران برگزیده در قطر 
بمانند و تعدادی از آنها مجبور به بازگشت به 
کشورهای شان می شوند و در این بین هم تیم 
داوری ایران هم مجبور به ترک قطر شد. وی 
ادامه داد: ما از منظر دیگری می توانیم بازگشت 
 AFC .داوران مان از قطر را مدنظر قرار دهیم
برای مسابقات مرحله حذفی حدود 2۵ نفر 
از باتجربه ترین داورانش را نگه داشته است 
و این طبیعی بود که بنیادی فر در این بین 
نباشد. بنیادی فر تجربه بالایی برای قضاوت 
بازی های مهمی مانند جام ملت ها نداشت و 

وقتی به این مرحله رسیدیم، داوران کشورهای 
دیگر که تجربه و شرایط بهتری داشتند انتخاب 
سطحی  بالاترین  بنیادی فر  بودند.   AFC
کرده،  که در بازی های بین المللی قضاوت 
مسابقات لیگ قهرمانان آسیا بوده است که 
آنهم در مرحله  گروهی بوده و بازی های بزرگ را 
قضاوت نکرده است. با این شرایط نمی توانیم 
انتظار داشته باشیم که او را در مراحل بالاتر 
جام ملت های آسیا ببینیم. کارشناس داوری 
فوتبال کشورمان با انتقاد از شرایط داوری 
فوتبال ایران، تصریح کرد: علیرضا فغانی در 
حال حاضر 4۶ سال سن دارد و با تجربه بسیار 
بالایی که پیدا کرده، الان در سطح اول فوتبال 
دنیا قضاوت می کند. فیفا چند سالی است 

که محدودیت سن را برای داوران برداشته 
کش برای قضاوت داوران را آمادگی  است و ملا
جسمانی قرار داده است و اعلام کرده که هر 
داوری که تست های آمادگی جسمانی را با 
موفقیت پشت سر بگذارد صلاحیت قضاوت 
را دارد. ما این شرایط را در فوتبال خودمان 
رعایت نمی کنیم و همچنان محدودیت سن 
را برای داوران لحاظ می کنیم و پس از 4۵ سال 
اجازه قضاوت به افراد را نمی دهیم. اشتباهی 
که در داوری فوتبال ما صورت می گیرد این است 
که همه فکر می کنند که خیلی سریع می توانند 
تبدیل به یک داور خوب شوند، در صورتی 
که کار داوری و قضاوت نیاز به سال ها تلاش و 

زحمت و کسب تجربه دارد.

مهدی امیرآبادی بازیکن اسبق تیم فوتبال 
کنون خیلی از هواداران فوتبال  استقلال گفت: ا
می پرسند می توانیم ژاپن را ببریم؟ در واقع 
همه سوریه را از پیش بازنده می دانند که این 
کار درستی نیست شاید بحرین شگفتی خلق 

کند و ژاپن را حذف کند. 
   شرایط تیم ملی 

مهدی امیرآبادی در گفت وگو با فارس در 
مورد شرایط تیم ملی فوتبال در جام ملت های 
و  برد  سه  به  تیم ملی  داشت:  اظهار  آسیا 
صدرنشینی به مرحله یک هشتم نهایی صعود 
کرد. بازی های اول و سوم تیم ملی بسیار خوب 
بود وبازی دوم تیم ملی مورد انتقاد واقع شد 
که در دیدار با امارات آن بازی هم جبران شد. 
مسابقات اول تورنمنت ها همیشه مهم است. 
با آن برد پرگل توقعات از تیم ملی بالاتر هم رفت 
البته که هواداران فوتبال کشورمان امیدوارند 

تیم ملی بعد از سال ها بتواند قهرمان آسیا شود. 
وی افزود: تیم ملی در زمان حضور قلعه نویی 
بسیاری از امکانات زمان کی روش را در اختیار 
نداشته وندارد از بازی های تدارکاتی گرفته تا 
خیلی امکانات دیگر با این حال تیم ملی با سه 
برد متوالی صعود کرد و باعث خوشحالی مردم 
کنون هم خیلی از هواداران فوتبال مدام  شد. ا
از ما می پرسند می توانیم ژاپن را ببریم؟ در 
واقع همه سوریه را از پیش بازنده می دانند در 
حالیکه در مسابقاتی به این مهمی باید بازی 
به بازی پیش رفت ابتدا کادرفنی و بازیکنان 
تیم ملی به سوریه فکر می کنند بعد به فکر بازی 
کار درست هم همین  با ژاپن خواهند بود. 
است نباید از الان به فکر ژاپن باشیم شاید اصلا 
بحرین شگفتی ساز شد و تیم ژاپن را شکست 
داد و حذف کرد. مگر کسی فکر می کرد عراق 
مقابل ژاپن پیروز شود؟ بازیکنان تیم ملی باید 

بازی با سوریه را تصویرسازی ذهنی کنند و همه 
فکر و ذکرشان ابتدا پیروزی در این مسابقه 

باشد و نباید حریف را هم دستکم بگیریم. 
   قهرمانی؟

بودن  مسن  درمورد  آبادی  امیر  مهدی 
تیم ملی فوتبال اظهار داشت: بله این مساله 
را قبول دارم اما دلیل اصلی آن بی توجهی به 
فوتبال پایه است. در باشگاه های بزرگ ما آیا 
بازیکن سازی صورت می گیرد؟ لیگ برتر ما 
کم دارد. تیم ملی نوجوانان حسین  پدیده 
کجاست؟! این تیم با آن همه  عبدی الان 
استعداد درخشانی که داشت رها شده است. 
و  بعدی  بین المللی  تورنمنت  به  برسیم  تا 
بیاییم دوباره بازیکنان جوان و نوجوان و امید 
را دور هم جمع کنیم و به مسابقات بفرستیم! 
را  بازیکنانش  و  عبدی  حسین  نباید  چرا 
حفظ کنیم؟ وی افزود: بازیکنان قراردادهای 

میلیاردی امضا می کنند باشگاه به بازیکنان 
بگوید درصد ناچیزی از مبلغ قراردادت را به 
ما بده تا برای تیم های پایه هزینه کنیم مثلا 
که ۵ میلیارد قرارداد دارد 100  فوتبالیستی 
میلیون بدهد برای هزینه در تیمهای پایه 
باشگاه و به رشد و توسعه فوتبال اینگونه 
کنون فوتبال تهران از بین رفته  کمک کند. ا
می بینید؟  تهرانی  فوتبالیست  شما  است. 
کثر باشگاه های تهرانی بازیکنانی از شمال و  ا
جنوب کشور در اختیار دارند زیرا توجهی به 
فوتبال پایه پایتخت نشده است. امیر آبادی 
درمورد اینکه تیم ملی می تواند در هجدهمین 
گفت:  دوره جام ملت ها قهرمان شود یانه 
نسلی از لژیونرهای خوب در اختیار داریم که 
امیدواریم با تدابیر کادرفنی و همت بازیکنان 
کشورمان به  قهرمانی آسیا را برای فوتبال 

ارمغان بیاورند. 

هیچ دیداری در جام ملت ها آسان نیست و بازی با سوریه هم 
قطعابازی سختی خواهد بود. این دیدار سخت تر از سه بازی قبلی 
خواهد بود چون اصولابازی در مرحله حذفی سخت تر از مرحله 
گروهی است و فرصت جبران نیست. سوریه تیمی قدرتی است 
و خوب دفاع می کند. این تیم سخت گل خواهد خورد و به نظرم 
برنامه این تیم دفاع منطقه ای و استفاده از ضد حملات است. 
مراقب نباشیم و گل اول بازی را بخوریم، جبران آن خیلی سخت 
گر نقاط ضعفی  خواهد بود. الان وقت حمایت از تیم ملی است و ا
کادر فنی ضعف ها  کید کنیم. حتما هم دیده شده، نباید روی آن تأ
و قوت های تیمش را می داند و برای رفع ایرادها در تمرینات 
برنامه ریزی خواهد داشت. بیش از یک هفته فاصله از بازی با 
امارات تا بازی با سوریه، فرصت بسیار خوبی برای تیم ملی است تا 
کتیک ها، تکنیک ها و تقویت  هم ریکاوری خوبی کند و هم روی تا
نقاط ضعف خود کار کند. کادرفنی نسبتاشلوغی داریم و تعدد 
نفرات به معنای آن است که مسئولیت ها تقسیم شده و سرمربی 
کثر  روی جزئیات دقت نظر دارد. خیلی خوب می شود که با حدا
هماهنگی میان نفرات حاضر در کادرفنی، به بهترین شکل 
تیم ملی را به مصاف حریفان فرستاد. سرمربی حتمابرنامه ای 
داشته که نفرات زیادی را به عنوان دستیار با خود به قطر برده 
است و باید ببینیم تا چه اندازه این موضوع به تیم ملی کمک 
می کند. برنامه کادرفنی و بازیکنان این است که بازی به بازی جلو 
بروند و اولویت بردن سوریه است. از آن طرف هم وقتی ژاپن به 
عراق می بازد، برتری این تیم بر بحرین قطعی نیست. در کل تیمی 
که می خواهد قهرمان جام ملت ها شود، موظف است که از سد 
گر توانستیم سوریه را شکست دهیم،  همه حریفان بگذرد، پس ا
هر حریفی را در مرحله بعدی مقابل ما قرار می گیرد باید از آن تیم 
گر نگاه ما به قهرمانی است پس برای ما نباید فرقی کند  بگذریم. ا
با چه حریفی بازی داریم. امیر قلعه نویی و کادرفنی او به همراه 
بازیکنان، باید بازی به بازی جلو بروند تا بتوانند به فینال برسند و 

بعد برای قهرمانی آخرین حریف را هم شکست دهند. 


